



Pastikan masa depan kewangan anda terjamin hanya dalam masa 3 tahun!

Dengan **Allianz TreasurePro**, anda akan menikmati manfaat kewangan dan potensi untuk meraih hasil yang lebih baik.

Tempoh Kempen: 20 Ogos - 19 September 2024*



Komitmen Jangka Pendek

Nikmati simpanan selama 15 tahun dengan terma pembayaran premium yang singkat selama 3 tahun.



Bayaran Tunai Terjamin

Dapatkan 6%¹ daripada Premium Asas Biasa Tahunan Terkini untuk 5 tahun polisi pertama, dan 8%² untuk 10 tahun polisi seterusnya.



Manfaat Kematangan Terjamin

Nikmati pembayaran 210%³ daripada Premium Asas Biasa Tahunan Terkini, dibayar selepas kematangan polisi.



Pendaftaran Mudah

Tiada pemeriksaan perubahan diperlukan – hanya permohonan ringkas.



6%¹ Bayaran Tunai Terjamin untuk 5 tahun polisi pertama

8%² Bayaran Tunai Terjamin untuk 10 tahun polisi berikutnya

210%³ Manfaat Kematangan Terjamin berdasarkan Premium Asas Biasa Tahunan Terkini anda

Perlindungan Kematian

Manfaat kematian adalah bersamaan dengan jumlah yang lebih tinggi antara Amaun Diinsuranskan Semasa atau 100% daripada Nilai Akaun¹.

Tahun Polisi pada masa kematian	Amaun Diinsuranskan Semasa ⁴	
	Kematian Bukan Akibat Kemalangan	Kematian Akibat Kemalangan
Tahun Polisi Pertama dan Kedua	100%	100%
Tahun Polisi Ketiga dan seterusnya	105%	315% ⁵

^{1,2} Peratusan daripada Premium Asas Biasa Tahunan Terkini, tidak termasuk sebarang pendahuluan premium yang telah dibayar. Bayaran Tunai Terjamin dibayar pada setiap akhir Tahun Polisi sehingga Polisi matang/luput, atau ditamatkan, yang mana terdahulu.
³ Peratusan daripada Premium Asas Biasa Tahunan Terkini, tidak termasuk sebarang pendahuluan premium yang telah dibayar. Jika Polisi mempunyai sebarang keterhutangan pada tarikh matang/tamat, hanya 100% daripada Nilai Akaun dan sebarang Bayaran Tunai Terjamin yang terkumpul yang didepositkan dengan Allianz akan dibayar.
⁴ Amaun Diinsuranskan Semasa adalah berdasarkan peratusan daripada jumlah Premium Asas Biasa yang dibayar, tolak jumlah Bayaran Tunai Terjamin yang dibayar.
⁵ Amaun Diinsuranskan Semasa sebanyak 315% ini terpakai jika Orang yang Diinsuranskan meninggal dunia akibat kemalangan sebelum usia 66 tahun pada hari jadi terdekat pada Ulang Tahun Polisi. Jika Orang yang Diinsuranskan meninggal dunia akibat kemalangan pada atau selepas mencapai usia 66 tahun pada hari jadi terdekat pada Ulang Tahun Polisi, maka Amaun Diinsuranskan Semasa akan menjadi 105%.

Nota penting:

- Tertakluk kepada terma dan syarat.
- Anda mempunyai 3 opsyen untuk Bayaran Tunai Terjamin yang boleh dibayar:
 - mengeluarkan Bayaran Tunai Terjamin apabila ia perlu dibayar kepada Anda; atau
 - mendepositkan Bayaran Tunai Terjamin dengan Allianz untuk pengumpulan faedah pada kadar yang akan ditentukan oleh Allianz, yang mungkin berubah dari tahun ke tahun; atau
 - mendepositkan Bayaran Tunai Terjamin dengan Allianz untuk dilaburkan semula dalam Akaun2 Polisi.
- Sebarang Nilai Akaun2 dan/atau Bayaran Tunai Terjamin yang terkumpul yang didepositkan dengan Allianz juga akan dibayar ketika berlaku kematian atau kematangan.
- Ini adalah produk insurans yang bergantung kepada prestasi aset asas dan bukan merupakan produk pelaburan tulen seperti amanah saham.**
- Tempoh Kempen adalah dari 20 Ogos 2024 sehingga 19 September 2024, atau sehingga premium tahunan sebanyak RM10 juta tercapai, yang mana terdahulu.